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 **【图书馆哪吒主题读书周圆满落幕！】**   
——当神话遇上创意，图书馆变身“陈塘关”！

 ** [Library's Nezha-themed Reading Week comes 
to a successful conclusion! ** -- When myth meets 
creativity, the library transforms into “Chen 

Tang Guan”!

4/23日为世界读书日，图书馆精心筹备了为期一周的哪吒主题阅读活动,图书馆变身“陈塘关”燃
爆全场！从剧本朗读到知识竞赛，从灵魂画手到手工达人，同学们用热情和才华演绎了一场别开

生面的“哪吒盛宴”。快来一起回顾那些高光时刻吧！
On 4/23, World Book Day, the library prepared a week-long reading program on the On 4/23, World Book Day, the library prepared a week-long reading program on the 
theme of Ne Zha, and the library was ansformed into a “Chen Tang Guan” that ex-
ploded with excitement! From script reading to knowledge compeons, om soulful 
painters to master crasmen, students used their passion and talent to perform a 

unique “Nezha Feast”. Let's take a look back at some of the highlights!



 **【图书馆哪吒主题读书周圆满落幕！】**   
——当神话遇上创意，图书馆变身“陈塘关”！

图书馆还配合活动特别推出哪吒主题图书特展，甄选涵盖神话典籍、影视原著、动漫绘本等多元
类型的相关书籍，以专题陈列的形式，为同学们搭建沉浸式阅读空间，助力感受传统神话IP的文

化魅力。
In conjuncon with the event, the library also launched a special exhibion of Nezha-themed books, selecng 
books covering a wide range of genres, including mythological texts, film and television originals, and cartoon il-
lusated books, and seng up an immersive reading space in the form of themac displays for students to expe-

rience the cultural charm of adional mythological IP.



 **【图书馆哪吒主题读书周圆满落幕！】**   
——当神话遇上创意，图书馆变身“陈塘关”！

图书馆为活动精心筹备，从互动道具
到阅读材料均匠心打造，为同学们构
筑沉浸式活动体验。同时，精心定制
的丰厚奖品已就位，静候同学们赢取
惊喜，共启趣味盎然的文化之旅。
e library has carefully prepared for the event, e library has carefully prepared for the event, 

om interacve props to reading materials, all cra-
ed to build an immersive experience for students. At 
the same me, carefully customized and generous 
prizes are in place, waing for students to win sur-
prises, and start a fun cultural journey together.



 **【图书馆哪吒主题读书周圆满落幕！】**   
——当神话遇上创意，图书馆变身“陈塘关”！

这场充满神话色彩的文化盛宴，让每一位同学都沉浸其中，收获

满满。现在，就让我们一起回顾那些令人难忘的精彩瞬间！
is cultural feast full of mythological colors made every student im-

mersed and full of harvest. Now, let's review those unforgeable wonder-
ful moments together!

Day1~2周一~周二(4/21~4/22)：“哪吒” 小剧场 —— 剧本朗读 & 即兴表演

图书馆为同学们准备了丰富多样的哪吒主题剧本，支持 2 - 5 人自由组队组合，同学们可按需挑选演绎。同学
们化身哪吒、敖丙、太乙真人等剧中人物，声情并茂地演绎经典桥段，台词功底满分！同学们大胆发挥创意，有
的为哪吒设计了独特的战斗招式，有的为龙王增添了别样的表情和动作。现场笑声与掌声此起彼伏，经过激烈

角逐，最终诞生的 “最佳表演者”，捧着精美的哪吒周边小礼品，脸上洋溢着自豪的笑容。
Day1~2Monday~Tuesday (4/21~4/22): “Ne Zha” Mini eae - Script Reading & Improvisaon e library has prepared a wide varie of Ne Zha-themed Day1~2Monday~Tuesday (4/21~4/22): “Ne Zha” Mini eae - Script Reading & Improvisaon e library has prepared a wide varie of Ne Zha-themed 

scripts for students to perform in groups of 2-5 people. e Library has prepared a wide varie of Ne Zha-themed scripts for students to read out and im-

provise. Students were able to choose their own scripts and act out the characters of Ne Zha, Ao B, Tai Yi Jing and other characters in the play, and they 

performed the classic scenes with their voices and lines! Some of them designed unique fighng moves for Nezha, while others added different expressions 

and movements for the Dragon King. Laughter and applause erupted at the scene. Aer a fierce compeon, the “Best Performer” was finally born, holding and movements for the Dragon King. Laughter and applause erupted at the scene. Aer a fierce compeon, the “Best Performer” was finally born, holding 

a small gi of exquisite Nezha peripherals, with a proud smile on his face.



 **【图书馆哪吒主题读书周圆满落幕！】**   
——当神话遇上创意，图书馆变身“陈塘关”！

最佳表演者
Best Performer

Day 3周三（4/23)：“哪吒” 知识竞赛 
—— 趣味问答

神话迷们一展身手的时候到了！5 人一组参神话迷们一展身手的时候到了！5 人一组参
与趣味问答，题目涵盖哪吒的身世之谜、法
宝妙用、经典战役等。从哪吒的混天绫有何
神奇之处，到他与敖丙的渊源，举起你的手，
快速抢答，用丰富的知识储备 “打败” 对手

，成为当之无愧的 “哪吒通”！
Day 3Wednesday (4/23): “Nezha” Day 3Wednesday (4/23): “Nezha” 

Knowledge Contest - Time for myth fans 
to show off their skills! 

Teams of five will take part in a fun quiz Teams of five will take part in a fun quiz 
covering the mystery of Nezha's life, the 
wonders of his magic weapon, classic bat-
tles and more. From the wonders of Ne-
zha's magic silk to his relaonship with Ao 
Beng, raise your hands and quickly answer 
the quesons to “beat” your opponent 
with your rich knowledge base and become 

a “Nezha Pass”!



 **【图书馆哪吒主题读书周圆满落幕！】**   
——当神话遇上创意，图书馆变身“陈塘关”！

Day 4周四(4/24）：“哪吒” 你画我猜 —— 互动游戏
考验默契的时刻来临！两人一组开启 “你画我猜” 游戏，一人用身形比划出哪吒
闹海的场景、人物或法宝，另一人则需快速猜出答案。是翻滚的海浪、舞动的乾
坤圈，还是哪吒标志性的动作？冠军组仅以5秒猜中“哪吒脚踩风火轮”题目创下

纪录。
Day 4ursday (4/24): “Ne Zha” - e me has come for interacve games to Day 4ursday (4/24): “Ne Zha” - e me has come for interacve games to 
test tacit understanding! Teams of two will play a game of “You Draw, I Guess”, in 
which one person will use his or her body to illusate a scene, character or magic 
weapon of Ne Zha's haunted sea, while the other person will have to quickly guess 
the answer. Is it the rolling waves, the dancing Qiankun circle, or Nezha's iconic 

movements? e winner's team set a record by guessing “Ne Zha's feet on the wind 
and fire wheel” in just five seconds.



 **【图书馆哪吒主题读书周圆满落幕！】**   
——当神话遇上创意，图书馆变身“陈塘关”！

Day5周五(4/25）：“哪吒” 开启 DIY 神话之旅 —— 哪吒书签 
DIY 大作战

活动最后一天，“哪吒书签 DIY 大作战” 让同学们尽情释放创意。大家拿起画笔和材料，将
心中的哪吒形象绘制在书签上。有的书签上，哪吒脚踏风火轮，英姿飒爽；有的书签上，哪吒
手持火尖枪，威风凛凛。这些独一无二的哪吒书签，不仅是阅读的好伴侣，更是此次活动留下

的珍贵纪念。
Day5Friday (4/25): “Nezha” Starts a DIY Mythical Journey - Nezha's Bookmark DIY Bale On the Day5Friday (4/25): “Nezha” Starts a DIY Mythical Journey - Nezha's Bookmark DIY Bale On the 
last day of the program, the “Nezha Bookmark DIY Bale” allowed students to unleash their cre-
avi. e last day of the program, the “Ne Zha Bookmark DIY Bale” allowed students to un-
leash their creavi. ey picked up brushes and materials and drew the image of Nezha in their 
minds on the bookmarks. On some bookmarks, Nezha was depicted in a valiant manner with his feet 
on wind and fire wheels, while on others, Nezha was depicted holding a fire-pped spear in an im-
posing manner. ese unique Nezha bookmarks are not only a good reading companion, but also a 

precious souvenir of the event.precious souvenir of the event.



 **【图书馆哪吒主题读书周圆满落幕！】**   
——当神话遇上创意，图书馆变身“陈塘关”！

当然，整场活动最令人期待的压轴环节非礼品兑换莫属！图
书馆精心准备了趣味十足的戳戳乐盲盒，涵盖了造型各异的
哪吒主题周边，还有设计精美的文具好物，每一份奖品都承
载着独特心意。看，现场气氛热烈非凡，同学们正满怀期待

地挑选属于自己的心仪奖品！
Of course, the most ancipated grand finale of the event was the gi exchange! e library had Of course, the most ancipated grand finale of the event was the gi exchange! e library had 
prepared a varie of fun poking and prodding boxes, including Nezha-themed peripherals in differ-
ent shapes, as well as beaufully-designed staonery items, each of which carried a unique mes-
sage. e atmosphere at the scene was very enthusiasc, and students were looking forward to 

choosing their favorite prizes!

此次图书馆世界读书周哪吒
主题阅读活动，通过丰富多样
的形式，让同学们深入感受了
神话故事的魅力，激发了大家
的阅读兴趣。未来，图书馆还
将推出更多精彩活动，期待与
同学们共同开启新的阅读之

旅！旅！

e library's World Book Week Nezha-themed reading acvi, 
through a rich varie of forms, allowed students to deeply feel 
the charm of the mythological story and smulated their interest 
in reading. In the future, the library will launch more excing ac-
vies and look forward to starng a new reading journey with 

students!


